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Urbanism e retall a la previsi ó de creixemen t 
d'Alpica t en 50 hectárea s i de Bellpui g en 10 
L'ampliació del polígon de la localitat del Segria queda  lada i l'ajuntament prepara una alternativa 
per a 1'abril 11 Obliga el consorci de la Zona Franca a construir un enEac de Parea industrial a la A-2 

XAVIER SAMTESMASSES 

H.C. 
I LLEIDA | La comissió d'Urbanis-
me va aprovar ahir de forma pro-
visional els plans d'ordenació 
(POUM) d'Alpicat i de Bellpuig 
pero en va condicionar l'aplica-
ció al fet que els seus ajunta-
ments retallin la previsió de crei-
xement. El director general d'Ur-
banisme, Pere Sola, va conside-
rar excessiva Festimació de des-
envolupament urbá en els dos 
casos i va assenyalar que s'hau-
rá de rebaixar: 50 hectárees en 
el cas d'Alpicat i 10 a Bellpuig.A 
Alpicat, va explicar el director, 
la superficie urbanitzable pro-
posada des del nucli antic en di-
recció al polígon industrial "és 
exagerada", segons els criterís 
del pía territorial de Ponent. 
"Deis 6.116 habitants actuáis es 

CORRECCÍÓÑS" 

Alpicat es queda sense 

l'ampliació del polígon 

en 14 hectárees i tindrá a 

punt el nou POUM a l'abril 

preveu passar a 18.000 el 2028" 
qualificant 96 hectárees com a 
sol residencial, va dir Sola, 
L'ajuntament, va afegir, "ja té 
una alternativa". L'alcalde, Pau 
Cabré, va explicar que la pres-
cripció de la comissió també re-
butja la proposta d'ampliado del 
polígon (Ludicpark) en 14 hec-
tárees, "cosa que és lógic, per-
qué 80 de les actuáis encara es-
tan buides". Cabré va confirmar 
que preveuen presentar de nou 
el document a Urbanisme a fi-

Vista de la localita t de Bellpuig , amb prop de 5.000 habitants , on es tramit a una nova planificado . 

nals d'abril després de 30 dies a 
exposició pública. 

En el cas de Bellpuig, el pro-
jecte del qual ha generat contro-
versia entre els veins, el direc-
tor general es va veure obligat a 
reduir la previsió inicial, que pre-
veu en l'horitzó del pía "un in-
crement de la població en 7.000 
habitants i passar de 2.700 a 
6.400 habitatges". La comissió 
va condicionar el desenvolupa-
ment del polígon del Consorci 
de la Zona Franca, de 96 hectá-

rees, al fet que el promotor pro-
jecti un enllac amb la A-2, que 
ara no es preveu i que Foment 
considera necessari.També obli-
ga l'ajuntament a desclassificar 
una zona urbanitzable no deli-
mitada (al costat de la carretera 
de Prqixaria) i a reduir la pre-
visió dé creixement cap al con-
vent. L'alcalde, Ramón Jounou, 
va explicar que un altre requisit 
és "condicionar les zones d'ur-
banització del Reguer al fet que 
quedi urbanitzaf'.Va explicar 

que l'avantprojecte de planifi-
cado, del 2008, preveía un crei-
xement de 476 hectárees, que 
quedaran finalment en 365, de 
manera que Festimació inicial 
s'haurá rebaixat un 23 %. Un 
portaveu de la plataforma veí-
nal contraria al POUM de Bell-
puig va afirmar que no els sor-
prén "l'aprovació parcial" del 
pía i va insistir que no descarten 
acudir a la fiscalía després d'as-
segurar que hi ha indicis d'irre-
gularitats en la tramitació. 

ALTRESACORDS 

Organyá 
I La comissió va informar favora-
blement sobre un pía parcial a 
Organyá que permetrá desenvo-
iupar una zona residencial de 3,8 
hectárees, per a un total de 115 
habitatges, al costat del polígon 
de l'lncasól. L'ajuntament n'hau-
rá de corregir alguns elements, 
peí que fa a alcades i pendents. 

Les Borges Bianques 
I Urbanisme va autoritzar la ins-
tal-lació a les Borges Bianques 
d'una planta de valorització de 
farratge ensitjat i altres subpro-
ductes orgánics. El projecte pre-
veu una instal-lació en una par-
cel-la de 70.000 metres quadrats, 
amb una superficie ocupada de 
25.500 metres i la construcció 
d'un contenidord'11.000 metres 
per al farratge ensitjat, un magat-
zem i altres zones de tractament 
i emmagatzematge. El promotor 
de la planta és l'empresa Rings-
ted, PV. Segons el director gene-
ral, la planta produirá biogás, 
energía eléctrica i térmica i bio-
massa per a fertilitzant. 

Montferrer i Castellbó 
I Aprovat el POUM de Montfer-
rer i Castellbó després de rebre 
informes de la direcció general 
deTelecomunicacions i sobre els 
equipaments esportius. 

Tárrega 
I Aprovada una modificació que 
permet usos lúdics i esportius al 
polígon. 


